

PAMAKEAN NANDAKEUN MODEL DIAJAR KAPANGGIHNA PIKEUN
NGARONJATKEUN HASIL DIAJAR MURID DINA SUBTEMA
KARAGAMAN BUDAYA BANGSAKU
(Panalungtikan Tindakan Kelas Dina Kelas IV SDN Sakola Lemburawi
Kacamatan Pacet Kabupaten Bandung)

Ku

LUSI HOERUNNISA

145060217

RINGKESAN

Panalungtikan Tindakan Kelas (PTK) ieu boga tujuan pikeun ngaronjatkeun hasil pangajaran siswa dina sub-téma karagaman budaya di bangsa ngagunakeun model pangajaran kapanggihna. Ieu panalungtikan téh boga alesan ku sababaraha pendidik di ajar masih ngagunakeun modél konvensional, dimana pangajaran geus dipuseurkeun dina guruna (puseur guruna) nu nyebabkeun rendahna hasil diajar murid. panalungtikan ieu dipigawé dina tilu siklus. Unggal siklus diwangun ku dua sesi paamprok. Salaku dina tahap panalungtikan perencanaan, palaksanaan, observasi, jeung réfléksi. Alat anu digunakeun dina ulikan ieu ngagunakeun lambar obsérvasi jeung lambar evaluasi hasil diajar murid. Hasil ulikan ieu némbongkeun paningkatan dina pangajaran murid dina tiap siklus. Dina pangajaran murid ngawengku kognitif, afektif, jeung psikomotor. Hasil diajar kognitif anu meunang katuntasan dina siklus kahiji ku 50% kalawan kategori kurang, siklus II di 75% kalawan kategori sae, sarta siklus katilu 90,62% kalawan kategori sae pisan. Hasil diajar ranah afektif sikap paduli murid meunang katuntasan dina siklus mimiti 40,62% kalawan kategori kurang, siklus II 65,62% kalawan kategori kurang, sarta siklus katilu 87,5% kalawan kategori sae. Hasil diajar ranah afektif sikap sopan murid meunang katuntasan dina siklus mimiti 40,87% kalawan kategori kurang, siklus II di 68,75% kalawan kategori kurang, sarta siklus katilu 84,37% kalawan sae. Hasil diajar psikomotor murid meunang katuntasan dina siklus mimiti 40,62% kalawan kategori kurang, siklus II di 62,50% kalawan kategori kurang, jeung siklus katilu 87,37% kalawan kategori sae. Kacindekan ulikan ieu pamakean modél pangajaran kapanggihna bisa ngaronjatkeun hasil pangajaran murid dina subtéma ngeunaan jalma karagaman budaya.

Kecap konci: Model Diajar Kapanggihna, hasil diajar murid

